



GENESTRA  
BRANDS®

# HMF® Super Powder

## Probiotic formula to help support gastrointestinal health in children and adults

- Provides 10 billion CFU per dose from a combination of four proprietary strains
- Includes fructooligosaccharides (FOS)
- Vegan-friendly formula in a convenient powder format
- Guaranteed potency through expiration

HMF® Super Powder is a probiotic maintenance formula that provides four strains of proprietary human-sourced probiotics (*Lactobacillus acidophilus* CUL-60 & CUL-21, *Bifidobacterium bifidum* CUL-20 and *Bifidobacterium animalis* subsp. *lactis* CUL-34), along with fructooligosaccharides (FOS), to assist in re-establishing and maintaining normal intestinal microflora. HMF® Super Powder is indicated for the promotion and maintenance of intestinal health in adults and children and is a great alternative for those who dislike or have difficulty swallowing capsules.



### EACH SCOOP (1.15 g) CONTAINS:

<b>Probiotic Consortium</b> .....	10 billion CFU
<i>Lactobacillus acidophilus</i> (CUL-60 & CUL-21) .....	8 billion CFU
<i>Bifidobacterium animalis</i> subsp. <i>lactis</i> (CUL-34) & <i>Bifidobacterium bifidum</i> (CUL-20) .....	2 billion CFU

Non-Medicinal Ingredients: Fructooligosaccharides (FOS). Ingredients used to maintain viability of probiotics (dipotassium phosphate, monopotassium phosphate, trehalose, sucrose)

### Recommended Dose

Adults, Adolescents and Children (1 year and older): In a glass, add water to 1 heaped scoop (1.15 g) of HMF Super Powder and mix. Take 2 times daily with meals, at least 2 to 3 hours before or after taking antibiotics, or as recommended by your healthcare practitioner.

**Size**  
138 g Powder

**Product Code**  
10427-138C

NPN 80020678



Non  
GMO



Gluten  
Free



Soy  
Free



Dairy  
Free



Vegan

Tried, tested and true.

GenestraBrands.ca | 1.800.263.5861



GENESTRA  
BRANDS®

# HMF<sup>MD</sup> Super Powder

## Formule de probiotiques qui aide à soutenir la santé gastro-intestinale des enfants et des adultes

- Procure 10 milliards d'UFC par dose grâce à une combinaison de quatre souches exclusives
- Contient des fructo-oligosaccharides (FOS)
- Formule en poudre pratique qui convient aux végétaliens
- Activité garantie jusqu'à l'expiration

HMF<sup>MD</sup> Super Powder est une formule de maintien qui contient quatre souches exclusives de probiotiques de source humaine (*Lactobacillus acidophilus* CUL-60 et CUL-21, *Bifidobacterium bifidum* CUL-20 et *Bifidobacterium animalis* subsp. *lactis* CUL-34), de même que des fructo-oligosaccharides (FOS), et qui aide au rétablissement et au maintien de la microflore intestinale. HMF<sup>MD</sup> Super Powder favorise le maintien de la santé intestinale chez les adultes et les enfants et ce produit constitue une solution idéale pour ceux qui n'aiment pas prendre des capsules ou qui ont de la difficulté à les avaler.



### CHAQUE MESURE (1.15 g) CONTIENT :

<b>Consortium probiotique</b> .....	10 milliards d'UFC
<i>Lactobacillus acidophilus</i> (CUL-60 & CUL-21) .....	8 milliards d'UFC
<i>Bifidobacterium animalis</i> subsp. <i>lactis</i> (CUL-34) & <i>Bifidobacterium bifidum</i> (CUL-20).....	2 milliards d'UFC

Ingrédients non médicinaux : Fructooligosaccharides (FOS). Ingrédients utilisés pour maintenir la viabilité des probiotiques (phosphate de dipotassium, phosphate de monopotassium, trehalose, sucrose)

### Dose recommandée

Adultes, adolescents et enfants (1 ans et plus) : Dans un verre, ajouter de l'eau à 1 cuillère pleine (1,15 g) de HMF Super Powder et mélanger. À prendre 2 fois par jour aux repas, au moins 2 à 3 heures avant ou après avoir pris les antibiotiques, ou selon l'avis de votre professionnel de la santé.

### Format

138 g de poudre

NPN 80020678

### Code produit

10427-138C



Sans OGM



Sans gluten



Sans soya



Sans produits laitiers



Végétalien

Des probiotiques éprouvés.

GenestraBrands.ca | 1.800.361.0324